
Bestyrelsesmøde d.18-09 -19 Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Lars, Anna Lise, Lars Bo, Anton, Tina, Afbud: Bente 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.  
 

 
3. Nyt fra varmemesteren: Firmaet der har bygget vores første carporte 

eksistere ikke mere, derfor indhentes nye tilbud. Hvis det bliver godkendt på 
afdelingsmødet, bliver der bygget 5 nye carporte. Vores 
sommervikar/gårdmand er stoppet for denne sæson.  
 
 

4. Nyt fra formand: Udlejningen af gæsteværelserne kører godt, lejerne er glade 
for det nye kodesystem, efter de har lært det at kende. Vi har hængt nye 
billeder op på gæsteværelserne og vi har besluttet ikke at slibe gulvene af i 
værelserne, men vente et par år og så få plasticlaminat på. På sigt arbejder 
Herning kommune med nye regler for affaldssortering, vi tager det op når vi 
ved noget mere præcist om det. Der kommer ”søm” i til adskillelse af 
parkeringsbåsene, mere info kommer i postkassen omkring dette. Vi får 
finjusteret sensorlyset til november. Døre til lejlighederne, samt udhæng og 
vinduer i ”generatoren” er malet.    
Gløgg & æbleskiver d. 29-11 kl. 17.00 (arb.opgaver er fordelt) 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Referater fra organisationen og 
repræsentantskabsmøder kan I læse på: Lejerbo Herning 657 

 
 

6. Vi har lavet nogle småjusteringer i vores husorden, det vil blive ændret på 
hjemmesiden og på papirform. 

 
7. Bordet rundt: Der bliver sat kroge op til brug ved små cykel reparationer i 

kælderen i nr. 19. Er der problemer med låsene i jeres hoveddør kontakt da 
venligst vores varmemester.                                                                               
 

    
8. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 08-01-20 kl. 18.00 

Referent Tina 


